

التاريخ: 25 يناير 2023

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: مجلس إدارة بنك ظفار يعتمد النتائج المالية ويقترح توزيع أرباح نقدية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022

إلحاقاً إلى الإفصاح المنشور في موقع بورصة مسقط بتاريخ 15 يناير 2023 بشأن النتائج المالية الأولية غير المدققة لعام 2022، قام مجلس إدارة بنك ظفار في إجتماعه الذي عقد يوم الأربعاء بتاريخ 25 يناير 2023 بمراجعة وإعتماد البيانات المالية للبنك لعام 2022 بشرط موافقة البنك المركزي العماني ومساهمي البنك.

1. النتائج المالية:

التغير	31 ديسمبر 2021م	31 ديسمبر 2022م	
%	مليون ريال عماني	مليون ريال عماني	
19.53%	102.42	122.42	صافي دخل الفوائد والدخل من التمويل الإسلامي
13.21%	126.45	143.15	الدخل التشغيلي
(3.68)%	72.34	69.68	مصروفات التشغيل
34.93%	24.65	33.26	خسائر الائتمان المتوقعة
36.03%	25.12	34.17	صافي ربح العام
(2.74)%	4,438.79	4,317.33	إجمالي الأصول
2.52%	3,346.22	3,430.49	صافي القروض والتمويل الإسلامي
(2.82)%	2,975.64	2,891.82	ودائع العملاء
2.66%	698.52	717.08	إجمالي حقوق المساهمين

2. توزيعات الأرباح:

إقترح مجلس الإدارة في إجتماعهم المنعقد في 25 يناير 2023 توزيع أرباح نقدية بنسبة 4.7% (أربع بيسات وسبعة من عشرة) للسهم وبإجمالي 14.083 مليون ريال عماني. تخضع توصية المجلس لموافقة البنك المركزي العماني والمساهمين. يُقترح عقد اجتماع الجمعية العمومية السنوية للمساهمين في 22 مارس 2023. ستكون نسبة كفاية رأس المال للبنك بعد توزيع الأرباح النقدية 17.60% والتي هي أعلى من الحد الأدنى المطلوب.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،،



عبدالحكيم بن عمر العجيلي
الرئيس التنفيذي

Date: 25th January 2023

After Compliments,

Subject: The Board of Directors of Bank Dhofar approve Financial Results and propose cash dividend for the year ended 31 December 2022

Further to the disclosure published in the MSX website on 15 January 2023 regarding the initial Annual Unaudited Financial Results for the year 2022, the Board of Directors of Bank Dhofar (S.A.O.G) in their meeting held on Wednesday, 25th January 2023 reviewed and approved the financial statement of the bank for the year 2022 subject to Central Bank of Oman and Shareholders' approval.

1. Financial Results:

	31-Dec-22	31-Dec-21	Variances
	RO million	RO million	%
Net Interest Income and Income from Islamic Financing	122.42	102.42	19.53%
Operating income	143.15	126.45	13.21%
Operating expenses	69.68	72.34	(3.68%)
Expected credit losses	33.26	24.65	34.93%
Net profit for the year	34.17	25.12	36.03%
Total assets	4,317.33	4,438.79	(2.74%)
Net loans and Islamic financing	3,430.49	3,346.22	2.52%
Customer deposits	2,891.82	2,975.64	(2.82%)
Total equity	717.08	698.52	2.66%

2. Proposed Dividend Distributions:

The Board of Directors in their meeting held on 25th January 2023 proposed a total cash dividend of 4.7% (four and seven tenths) baizas per share, total of RO 14.083 million. This is subject to the Central Bank of Oman and shareholders' approval. The shareholders' Annual General Meeting is proposed to be held on 22nd March 2023. The Bank's Capital adequacy Ratio after the cash dividend payout is computed to be 17.60% which is well above the regulatory requirements.

Sincerely,



Abdul Hakeem Omar Al Ojaili
Chief Executive Officer

